

PROTOKÓŁ NR XXXVII/17
z nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Kostomłoty
w dniu 6 kwietnia 2017 r.

Ad.1.

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Witam na XXXVII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Kostomłoty, zwołanej na wniosek Wójta Gminy. Przedstawiam proponowany porządek obrad:

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na rok 2017.
3. Zamknięcie sesji.

Na podstawie listy obecności stwierdzam, że w sesji uczestniczy 14 radnych, zatem rada ma moc podejmowania prawomocnych uchwał.

Ad.2.

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Panie skarbniku proszę przybliżyć projekt uchwały.

Rafał Hossa – Głównym celem naszego spotkania jest dokonanie przesunięć środków w wysokości 3 000,00 zł z rozdziału 75023 Urzędy Gmin do rozdziału 75405 Komendy Powiatowe Policji - wpłaty jednostek na państwowy fundusz celowy (fundusz wsparcia policji) i partycypacja w kosztach naprawy pojazdu. Wpłynął wniosek z Komendy Policji, żeby bardzo pilnie te środki zabezpieczyć. Po stronie dochodów dokonuje się przesunięć w rozdziale 80195 Pozostała działalność - realizacja projektu "Moją przyszłość zaczynam już dzisiaj" w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Dolnośląskiego 2014-2020 współfinansowanego ze środków europejskiego funduszu społecznego. (umowa nr RPDS.10.02.01-020086/16-00). Chciałbym jeszcze wprowadzić poprawkę do budżetu, a mianowicie zabezpieczenie kwoty 10.000 zł z rozdziału 70005 gospodarka gruntami i nieruchomościami do rozdziału 75023 Urzędy Gmin - zadania inwestycyjnego pn. "Wdrożenie e-usług w Gminie Kostomłoty". To są te zmiany, które należałoby pilnie wprowadzić.

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Ta ostatnia to jest w formie autopoprawki, tak?

Rafał Hossa – Tak. W formie autopoprawki.

Janina Gawlik – Dajemy 3.000 na Policję, ale to powinno być na wojewódzką, a nie powiatową, bo fundusz wsparcia nie ma powiatową, tylko wojewódzką. Ten rozdział powinien być zmieniony, bo porozumienie podpisujemy z wojewódzką.

Rafał Hossa – To już było uzgadniane wcześniej i pomimo, że wpłacamy na Wojewódzki Fundusz Wsparcia, z RIO. Ostatnio też było to poruszone przez panią. Uzgadniałem z RIO.

Janina Gawlik – A ja uzgadniałam, bo też rozmawiałam i dajemy na wojewódzką.

Rafał Hossa – A mi kazali dawać na Komendy Powiatowe Policji.

Janina Gawlik – Powiatowa nie ma funduszu wsparcia.

Rafał Hossa – Funduszu wsparcia jest na wojewódzką, ale przekazują na powiatową. Izba odniosła się do tego, że mamy dawać na powiatową.

Janina Gawlik – Ale w zależności, jak się tłumaczy. A przyszło porozumienie do was?

Rafał Hossa – Porozumienie podpiszemy.

Janina Gawlik – Proszę zobaczyć z kim podpisujemy porozumienie. W gminie podpisujemy z Komendą Wojewódzką. I dlatego ten rozdział powinien być zmieniony – z wojewódzką. A wojewódzka przekazuje samochód na powiatową.

Rafał Hossa – Ja to uzgadniałem. Wcześniej też, w tamtym roku, przekazywaliśmy samochód, który też tak dawaliśmy i to było uzgadniane z naszą RIO. Ja pozostawiam tak jak było.

Janina Gawlik – Przy uzgadnianiu mówimy z kim podpisujemy porozumienie, bo pan wójt podpisze porozumienie z Komendą Wojewódzką, i dlatego powinien być wydatek na wojewódzką.

Rafał Hossa – Wobec tego uzgodnię to z RIO. Jeżeli będzie taka potrzeba, to na następnej sesji zmienimy klasyfikację.

Janina Gawlik – Ja myślę, że tutaj uzgodnimy, żeby już nie zmieniać, jak pan uzgodni. Sam od razu uzgodni. Jeżeli uzgodni pan, że porozumienie z wojewódzką, to sam pan zmieni.

Rafał Hossa – Wszystko będzie tak samo, kwota się nie zmieni tylko klasyfikacja się zmieni.

Wójt Gminy Stanisław Wicha – Ja proponowałem, żeby to zrobić na sesji zwyczajnej, ale oni nie mają możliwości założenia tych 3 tys. Nie rozumiem, ale dzwonią i dzwonią, dlatego sobie pozwoliłem państwu zaprosić na tą sesję. Chcemy z nimi współpracować. Jeśli chodzi o 10 tys. Trzeba będzie opracować studium itd. Razem wchodzimy w projekt ze starostwem powiatowym i gminą Malczyce. Powiat jest koordynatorem tego projektu. W sumie trzy jednostki, w sumie na tą informatyzację 500 tys., z tym że to jest w ramach RPO i jest 85% dofinansowanie. Chcemy zrobić e-usługi: podatkowe (każdy wchodzi na stronę i widzi, ile ma podatku do zapłacenia, czy od nieruchomości, czy rolnego, czy za śmieci) i sprawy geodezyjne (ustawa nas obowiązuje, żeby to wprowadzić). Jest taka możliwość, żeby wykorzystać geodezyjne, czyli plan zagospodarowania przestrzennego, to będzie ok. 200 tys. w tych 550 tys. Tutaj są programy nasze, które są aktualnie jako dobre programy. Będą dostosowane nasze programy do tych inwestycji. Oprócz tego przebudowa sieci itd.

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – czy ktoś z radnych jeszcze chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę chętnych. Zamykam dyskusję. Kto z radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionej wersji, proszę o podniesienie ręki:

kto jest za – 14 głosów

kto jest przeciw – 0 głosów

kto się wstrzymał – 0 głosów.

Uchwała została podjęta.

Ad.3.

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Zamykam sesję.

Na tym protokół zakończono. Protokołowała Anna Orzechowska.
Sesja trwała od godz. 8.00 do godz. 8.05.